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Komisji Nadzwyczajnej do spraw zmian w kodyfikacjach 
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11 września 2014 r.
Komisja Nadzwyczajna do spraw zmian w kodyfikacjach, obradująca pod prze-
wodnictwem posła Witolda Pahla (PO), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– wniosek o skierowanie do podkomisji stałej do spraw nowelizacji prawa 
karnego poselskiego projektu ustawy o zmianie ustawy – Kodeks karny 
(druk nr 2534);
– wniosek o skierowanie do podkomisji stałej do spraw nowelizacji prawa 
cywilnego rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy – Kodeks postępo-
wania cywilnego oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2655).

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Sylwia Chojecka i Agnieszka Grybska 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Łukasz Nykiel – legislator z Biura Legi-
slacyjnego.

Przewodniczący poseł Witold Pahl (PO):
Dzień dobry państwu. Otwieram posiedzenie Komisji Nadzwyczajnej do spraw zmian 
w kodyfikacjach. Szanowni państwo, stwierdzam kworum. Jednak z uwagi na dzisiejszy 
porządek obrad, wobec którego nie ma sprzeciwu, przynajmniej na tym etapie go nie 
słyszę, dzisiejsze posiedzenie będzie miało charakter czysto techniczny.
Jeśli brak jest sprzeciwu co do porządku dziennego, to przystępujemy do rozpatrze-

nia punktu pierwszego: skierowanie do podkomisji stałej do spraw nowelizacji prawa 
karnego. Wobec braku sprzeciwu stwierdzam, że projekt został skierowany. Mówimy 
tutaj o projekcie ustawy o zmianie ustawy – Kodeks karny (druk nr 2534).
Punkt drugi: skierowanie do podkomisji stałej do spraw nowelizacji prawa cywilnego. 

To jest projekt ustawy o zmianie ustawy – Kodeks postępowania cywilnego oraz nie-
których innych ustaw (druk nr 2655). Czy są uwagi? Jeśli nie ma, to bardzo dziękuję. 
Wobec braku sprzeciwu kierujemy go do podkomisji stałej do spraw nowelizacji prawa 
cywilnego.
Szanowni państwo, chciałem tylko krótko państwa poinformować, że bardzo duży 

wpływ projektów do komisji kodyfikacyjnej będzie powodował konieczność większego 
zdyscyplinowania jeśli chodzi o obecność w pracach. O wszelkich problemach dotyczą-
cych braku możliwości udziału w posiedzeniach, szczególnie podkomisji, bardzo proszę 
informować sekretariat naszej Komisji tak, żebyśmy mogli również przygotować wła-
ściwą organizację tych prac.
Czy są jeszcze jakieś uwagi? Jeśli nie, to życzę państwu miłego dnia. Bardzo dziękuję, 

zachęcając do jak zwykle intensywnej pracy w podkomisjach. Dziękuję bardzo.


